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Hallituksen kokous 14/2023
Aika: 25.9. klo 16.07
Paikka: MaD 248

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Katriina Jokinen
Essi Kaikkonen
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Eemeli Voutilainen
Juho Reiman

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
-
x
x
x (poistui kohdassa 10.)
x (poistui kohdassa 14.)
x
x (saapui kohdassa 5.)
-
x (poistui kohdassa 10.)
x (poistui kohdassa 14.)
x
x
-
x (hallituksen ulkopuolinen jäsen)

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 16.07.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Roope Poikala.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 13/23 muutoksitta.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohta 11. Toimikunnat, jonka alle kohdat a. Approtoimikunta, b.
Kännytoimikunta, c. Laulukirjatoimikunta, d. Muut ja siirretään muita kohtia
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tarpeen mukaan.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Mikko ilmoittaa syöneensä äsken pyöräillessä lentävän ötökän. Sessi ilmoittaa,
että sai approlipun. Atte ilmoittaa, että risse tulee (oletko valmis). Sara ilmoittaa,
että yliopisto on tänään vallattu. Erika ilmoittaa, että hänen vesipullonsa on
Schrödingerin vesipullo.

7. Jäsenet
Hyväksytään 7 uutta jäsentä. (Liite 1)

8. Hallituksen kokoonpano
Täytetään seuraavat pestit:
Fysiikan kopovastaavaksi valitaan Essi Kaikkonen. Tiedottajaksi valitaan Katriina
Jokinen. Yrityssuhdevastaavaksi valitaan Juuso Kinnunen.
Tapahtumavastaavaksi valitaan Katriina Jokinen. Saunamaisteriksi valitaan
Roope Poikala.

9. Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

Kahoot-ilta: Teerenpeli kiva paikka pitää. Kysytään ensi kerralla
jäsenistöltä ajoissa Kahooteja.

Ynnä goes Pride: Ynnäläisiä oli paikalla. Kiva keli. Ensi vuonna voisi tehdä
yhdessä kylttejä.

Lautapeli-ilta: Oli ja meni. BoomBox oli kiva paikka pitää. Erika ehdottaa,
että jälkibudjetoidaan lautapeli-illan eväisiin 30 euroa. Matias kannattaa.
Jälkibudjetoidaan lautapeli-illan eväisiin 30 euroa.

Fuksisitsit: Oli ja meni Sepänkeskuksella. Kokonaisuutena meni hyvin. Tila
vähän epäkäytännöllinen (liian kapea ja pitkä) ja vessoja vähän. Ensi
kerralla n. 100 -120 ihmistä. Erika ehdottaa, että jälkibudjetoidaan
fuksisitsien juotaviin 177,84 euroa. Sessi kannattaa. Jälkibudjetoidaan
fuksisitsien juotaviin 177,84 euroa.

Jalkapalloturnaus: Paikalla oli 6 joukkuetta. Ynnäläisiä oli joukkueessa
taas liikaa, mutta siitä huolimatta Ynnä sai 4. sijan. Radikaali voitti.
Reiman kertoo, että Tiltti oli toinen. Loimu tuli paistamaan makkaraa,
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vaikka Atte ei ollut tästä etukäteen tietoinen.

b. Tulevat tapahtumat
i. Fuksiaiset

Pidetään 27.9. Fuksiaisiin on tulossa 12 rastia. Valtteri kysyy, onko
pulloja joihin fuksiviini pullotetaan. Matias ilmoittaa, että hänellä on
pulloja. Myös kanistereita on. Aten vessan lattialla on yksi kanisteri.
Hän lupaa pestä ja tuoda sen. Sessi pyytää tuomaan lisää pulloja
rastien pitäjiltä. Rasteille tarvitaan mehua 18 litraa. Myös lähtöön
tarvitaan mehua. Atte ehdottaa, että budjetoidaan
mehutiivisteeseen 15 euroa. Sessi kannattaa. Budjetoidaan
mehutiivisteeseen 15 euroa. Hallituksesta tarvitaan porukkaa
lähtöön ja maaliin. Molempiin ehtii tarpeeksi. Onni lupautui
tapahtuman ea-vastaavaksi ja myös Sessi ottaa ea-laukun mukaan,
kun kiertää rasteja. Sara kysyy onko JYY:llä rastia, johon Sessi
vastaa, että ei ole. Escapessa Ynnällä on viimeinen
lipunmyyntivuoro (01-02) ja myyjänä on Eemeli.

ii. Lokakuun karaoke
Resinassa tiistaina 3.10.

iii. Lokakuun sopokahvit
Tiistaina 10.10. Origolla, aiheena mielenterveyspäivä. Sara
ehdottaa, että budjetoidaan sopokahveihin 10 euroa. Juuso
kannattaa. Budjetoidaan sopokahveihin 10 euroa.

iv. Fuksikyykkä
Keskiviikkona 11.10. tai torstaina 12.10. Kampuksen kentällä.

v. Kaverisitsit
Escapeen on varaus 18.10. Alunperin ajateltiin, että järjestettäisiin
haalaritanssiaiset ja myöhemmin päädyttiin siihen, että pidetään
sitsit. Erika on sitä mieltä, että sittenkin voisi järjestää tanssit.
Roope, Atte ja Juuso ovat sitä mieltä, että kolmessa viikossa ei
ehdi tällaisia järjestää. Siirretään tanssiaisia myöhemmäksi. Sara
ilmaisee, että kaverisitsit eivät olisi hyvä tapahtuma. Valtteri
ehdottaa Beer Pong -turnausta. Toisen ainejärjestön kysymisen
kanssa tulee kiire. Juuso ehdottaa, että sitseistä tehtäisiin avoimet.
Tehdään kaverisitseistä avoimemmat, siten, että on Ynnän kanta ja
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yleinen kanta. Kommenttikenttään sitten halutessaan voi lisätä
ryhmänsä, jonka kanssa haluaa istua. Erika toivoo, että saadaan 50
osallistujaa.

vi. 3miot
On torstaina 19.10.

vii. MatLu suursitsit
Keskiviikkona 25.10. Teemana on värit s.e. tietty väri per
aloitusvuosi. Lippujen hinnasta vielä keskustelua, koska Semmalta
ei ole saatu ruokatarjoilun suhteen vastausta. Varaus alkaa klo 17,
ja suunnitelmissa oli aloittaa klo 19. Juuso ehdottaa, että
aikaistetaan aloitusta. Erika vie muille MatLuille tämän ehdotuksen.
Lipunmyynnin on määrä alkaa Ynnän sivuilla 10.10. Sessi kertoo,
että tämä on Aleksis Kiven päivä. Ynnällä on ensimmäinen
lipunmyyntivuoro (22-23).

viii. Jouluristeily
Järjestetään 30.11.-1.12. MatLuille on risteilylle 165 henkilön kanta.
Lippuja myydään 157 osallistujalle. Ynnän kanta on 52,33… lippua.
Lipunmyynti toteutetaan Kide.app:n kautta. Bussit on kilpailutettu, ja
niiden hinta on 24 euroa osallistujaa kohti. Hyttien hinta on noussut
10 euroa osallistujaa kohti. Myös ruokailuiden hinta on noussut.
Lipunmyynti alkaa perjantaina 29.9. klo 12. Atte suunnittelee myös
matkalle tekemistä.

c. Muut
Kapprorannekkeita on vielä noin 7 hakematta. 5 osallistujista ei ole
vastannut sähköposteihin. Maksettuja hakemattomia rannekkeita ei
myydä. Jos Kappropäivään mennessä kukaan ei ole hakenut maksettuja
rannekkeita, jaetaan ne jotenkin pois.

Integraatiofestin lipunmyynti alkoi tänään ja jäljellä on kokouksen hetkellä
5/30 lippua. Juuso sopii bussikyytejä Oulun Juuson kanssa.

Joskus on ollut tapana laittaa hallitusryhmään viestiä tapahtumista, joilla
selvitetään keitä hallituksesta on tulossa paikalle. Erika ehdottaa, että
jatketaan tapaa.
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10.Muut sektorit
a. Yrityssuhteet

Valtteri esittelee haalaritilausta. Mainostajista on varmistunut 7: TEK,
Loimu, Escape, Semma, Keypoint, Etteplan, Sas. Haalarien
tämänhetkinen arvioitu hinta on n. 3600 euroa. Myyntihinnalla 25 euroa
nykyisen laskelmien mukaan haalareista tulisi voittoa noin 300 euroa. On
hieman epäselvyyksiä siitä, mitä ominaisuuksia haalareihin on laskettu.
Tätä kysytään Mikaelilta, joka viestii näistä hallitukselle myöhemmin. Sara
on sitä mieltä, että haalareista ei tulisi saada voittoa. Juuson laskelmien
mukaan kate olisi 25 euron myyntihinnalla yli 5 euroa haalaria kohden.
Valtteri ehdottaa haalarien hinnaksi 25 euroa. Sara ehdottaa haalarien
hinnaksi 20 euroa. Roope ehdottaa, että pöydätään haalarien hinta.
Pöydätään haalarien hinta.

b. Talous
Ynnällä on tällä hetkellä rahaa 9624,62 euroa. Pizzatilauksen lasku on
tullut, ja sen loppusumma oli 771 euroa. Auton hankkimista ehdotetaan
taas. Edelleen Juuso on sitä mieltä, että tällainen hankinta tulee käsitellä
yhdistyksen kokouksessa. Atte huomauttaa, että busseihin tarvitsee olla
rahaa tilillä. Sara tuo esille myös laulukirjojen kustannukset.

c. Sopoasiat
Hyvinvointiviikot ovat käynnissä. Reiman sanoo, että hyvin on voitu.

d. Kopoasiat
Kurssista Yleistetyt lineaariset mallit 1 on tullut palautetta tehtävien
aikatauluista. Asiaan on puututtu.

e. Liikunta
Atte ilmoittaa, että pallopumppu on ehkä hukkunut. Jos näin on, Atte
sanoo ostavansa omalla rahallaan uuden. Torstain liikuntavuorolla on
pesäpalloa kampuksen kentällä. Tämän viikon jälkeen alkavat
sisäliikuntavuorot torstaisin 21-22.

f. Sauna
Juuso kertoo, että Läffä on menossa varjosaunafestivaaleille 29.-30.9.
Järjestäjät pyysivät, että voisivat hakea saunan jo aiemmin. Voivat hakea
eikä oteta lisähintaa. Saunaan on vaihdettava uusi kesärengas
rikkoutuneen tilalle ennen sitä. Varastossa pitäisi olla uusi rengas.
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Pörssi on kysynyt saunaa ja muurikkaa heidän vujusillikselleen lauantaina
11.11. He voivat hoitaa kuljetuksen itse. Useat ovat huolissaan siitä, että
Pörssi rikkoisi taas jotain. Pörssiltä voisi pyytää tarkkuutta Ynnän
omaisuuden käytössä, mutta sauna ja muurikka annetaan käyttöön.

g. Kv-asiat
Ollaan oltu kansainvälisiä.

h. Kulttuuri
Sessi sanoo, että ollaan oltu kultturelleja. Juuso kehottaa kuluttamaan
kulttuuria.

i. Elektroniset alustat
Sivut toimivat.

j. Excu
Ei ole excuja. Suunnitellaan ensi vuoden alulle.

k. Muut
Ei muuta muiden sektorien asiaa.

11. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Atte ilmoittaa, että baareja ei ole vielä laskutettu. Valtteri sanoo, että
laskutukselle on tehty pohja.

b. Kännytoimikunta
Valtteri on kysellyt Whatsappissa kokouksesta, jotta saataisiin julkaisuja
eteenpäin.

c. Laulukirjatoimikunta
Oli kokous ja hommat lähteneet liikkeelle. Syrinx ja Linkki näillä näkymin
lähdössä mukaan, Radikaali ja Algo vielä epävarmoja.

Sara ehdottaa seuraavia henkilöitä toimikunnan jäseniksi:
Nio Piri
Onni Hinkkanen
Matias Rahkonen
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Eemeli Voutilainen
Ossi Hyytiäinen

Roope kannattaa. Hyväksytään edellä mainitut henkilöt toimikunnan
jäseniksi. Muita halukkaita toimikuntaan ei ole kokouksessa.

d. Muut
Ei ole muuta toimikunta-asiaa.

12.Budjetoinnit
Mikko ehdottaa, että budjetoidaan 19,59 euroa Ynnän domainiin vuodelle 2022.
Valtteri kannattaa. Budjetoidaan 19,59 euroa Ynnän domainiin vuodelle 2022.
Atte ehdottaa, että budjetoidaan 6 euroa vuoden 2022 fuksisuunnistukseen.
Summa on nyt yhteensä 6,09 euroa. Juuso kannattaa. Budjetoidaan 6 euroa
vuoden 2022 fuksisuunnistukseen.

13.Hankinnat
Juuso ehdottaa, että hankitaan ea-tarvikkeisiin desinfiointiaine, sideharsoa,
kylmäpusseja ja laastareita. Sessi ja Matias tonkivat ea-laukkuja. He totesivat,
että sideharsoa ja laastareita on. Sessi ehdottaa, että budjetoidaan 20 euroa
puuttuviin ea-tarvikkeisiin. Matias kannattaa. Budjetoidaan 20 euroa
ea-tarvikkeisiin.

Origon kahvipannu rikkoutui.Uusi pannu maksaisi Metokselta noin 35 euroa ja
sen kuljetus myös noin 35 euroa. Valtteri kysyy voidaanko tilalle hankkia erilainen
pannu. Roope on sitä mieltä, että Metoksen pannu toimisi parhaiten. Matias
kertoo kauhutarinoita kahvipannujen räjähtämisestä lämmönkestämättömyyden
vuoksi. Myös käytettyjä pannuja harkitaan. Roope ehdottaa, ettei rikkoutuneesta
pannusta peritä maksua. Atte kannattaa. Ei peritä. Tutkitaan pannuasiaa
kokouksen ulkopuolella ja palataan seuraavassa kokouksessa.

14.Edustukset
a. Algo 1v

Algon puheenjohtaja laittoi Juusolle viestiä siitä pitävätkö Ynnän edustajat
cocktail-tilaisuudessa puheen ja antavatko lahjan. Matias kertoo, että puhe
ja lahja annetaan. Juuso välitti viestin Algon puheenjohtajalle.

b. Hiukkanen 34v
Sara ja Erika varmasti edustavat hienosti.
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c. Delta 47v
Järjestetään 4.11. Turussa. Illalliskortti kustantaa 50€ ja silliaamiainen 8€.
Ilmoittautuminen sulkeutuu perjantaina 29.9. Valtteri, Mikael ja Juuso ovat
kiinnostuneita. Atte ehdottaa, että Valtteri saa toisen paikan ja arvotaan
Juuson ja Mikaelin väliltä kumpi heistä lähtee. Arvonta suoritettiin Random
Number Generatorilla ja arvonta päätyi Mikaeliin. Valtteri ja Mikael
lähtevät. Juuso huomauttaa, että 47 on tyylikkäästi alkuluku, ja ehdottaa,
että molemmille osallistujille budjetoidaan 20 euroa illalliskorttiin ja 20
euroa lahjaan, eli yhteensä 60 euroa. Atte kannattaa. Budjetoidaan 40
euroa illalliskortteihin ja 20 euroa lahjaan.

d. Muut
Ei muita edustuksia.

15.META
Roope osoittaa kunnioitusta kaikille sihteereille nyt ja tulevaisuudessa, sillä ei
nauttinut tehtävästä.

16.Seuraava kokous
Juuso Doodlettaa seuraavan kokouksen noin kahden viikon päähän.

17.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 18.01.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 6.-24.9.2023
2. Kokouksen 14/23 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

_______________________ _______________________
Juuso Kinnunen Roope Poikala
Puheenjohtaja Sihteeri


